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Høringsuttalelse til Bøylestad Energipark. Froland kommune

Froland Skogeierlag er på generelt grunnlag skeptisk til å bygge ned store produktive skogareal.

Det er viktig at det ved en eventuell utbygging av dette industriområdet sørges for at

omkringliggende eiendommer ikke får redusert sine muligheter til å drive skogen aktivt.

Froland Skogeierlag ser at dersom det skal bygges kraftkrevende industri i Froland er dette et egnet

sted på grunn av nærheten til sentralt strømnett.
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Styret i Froland skogeierlag


